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1) 52/2009. (XII. 16.)  új háziorvosi körzetbe jelentkező háziorvosokról, ill. 

egyéb egészségügyi tárgyú kérdésekről  

 

 

 

                       

 

 

 

 

 



 J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2009. december 16-án      
tartott  ülésén. 

 
 
 

 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Kovács Krisztina, Márkus 

Gábor, Sárvári János, Gazdagh Jenőné dr  Dr. Szöőr István 
bizottsági tagok 

 
 Dr. Deczky Zoltán a  Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kht. 

ügyvezető igazgatója 
 
 
Nincs jelen:  Pella Pál bizottsági tag 
 
 
   
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait.   
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert a bizottság 7 tagja közül 
6  jelen van.   
Megállapítom, hogy a bizottság 6 igen szavazattal a napirendek tárgyalását a 
benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
 
1. Előterjesztés új háziorvosi körzetbe jelentkező háziorvosoktól, illetve egyéb 

egészségügyi tárgyú kérdésekről  
 
2. Előterjesztés lakásfenntartási támogatás iránti kérelmek elbírálására                        

(zárt ülés) 
 

3. Előterjesztés szociális bérlakás bérleti szerződésének meghosszabbításához 
szükséges jogosultság igazolására  (zárt ülés) 

 
4. K ü l ö n f é l é k   

  
 



 
1.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  korábbi testületi ülésen elfogadott döntés 
szerint új háziorvosi körzet kialakítására kerül sor. Valószínűleg 2010. februárjától 
működhetne a körzet. Ugyanakkor bármilyen módosítást végezne az önkormányzat 
az utcák felosztásában, az új körzet számára nem tudja garantálni a szükséges 
beteglétszámot. 
Két pályázat érkezett: Dr. Kalapács István és dr. Lente Péter. A pályázókat külön-
külön is meghallgatja a bizottság.  
 
Kalapács doktor meghallgatására kerül sor először.  
 
Dr. Kalapács István pályázó:   a Rendelőintézetben 3 éve látok el orvosi 
alkalmassági vizsgálatot, valamint a Kalocsai  és a Karcagi Kórházban is dolgozom.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    milyen munkaidőben végezné az itteni 
munkát?  
 
Dr. Kalapács István pályázó:   felmondanám a karcagi állásomat 
 
Sárvári János bizottsági tag.  Miért dolgozna itt?  Nem jelent visszalépést 
háziorvosként dolgozni, mikor belgyógyász?  
 
Dr. Kalapács István pályázó:   itt telepedtem le 3 éve, a feleségem püspökladányi, 
Karcag számomra nem vonzerő.  Szakmailag nem érzem visszalépésnek, más 
jellegű a feladat. 5 évig dolgoztam a MEP-nél területi ellenőrző főorvosi feladatot is 
elláttam.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  hogyan tudná vállalni, milyen 
időbeosztásban? Napi 8 órás munkaidőről lenne szó.  
Célszerű lenne az orvosi alkalmassági vizsgálatot más időben végezni.  
Az ügyeletet ellátó körzet kieső (7-8 óra, du. 16-18 óra) időpontját a 2 új 
háziorvosnak kellene biztosítani.    
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:    mi a háziorvosi cím kritériuma?  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  4/2000. EÜM rendelet 11. §-a szabályozza. 
4 éven belül háziorvosi szakvizsgát kell mindkét pályázónak. 
 
Dr. Deczky Zoltán   : polgármester úr szerint a 4 körzet nem elcsúsztatott időben 
történne, hanem délelőtt – délutáni megosztásban, ahogy az országosan jellemző. 
Így a két új orvos egymást helyettesíthetné. Ezáltal a személyes kötődés is 
kialakulhat, másrészt  lefedésre kerülne a hiányzó nem fedett ügyeleti idő.  
 
Dr. Kalapács István pályázó:   van már konkrét utcajegyzék?  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  önkormányzati döntés még nincs, majd 
februárban.  



Dr. Lente Péter meghallgatása:  
 
 Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  milyen körülmények között szerzett 
információt a pályázatról?  
 
Dr. Lente Péter pályázó:  orvosi ügyeletet látok el, ott értesültem róla.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  mióta dolgozik?   
 
Dr. Lente Péter pályázó:  2008.10.01-től, havi 8-15 ügyeleti órát látok el és készenléti 
időt is ellátok.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  milyen tervei vannak?  
 
Dr. Lente Péter pályázó:  elsősorban az alapellátás keretében szeretnék dolgozni. 
Ebből szakvizsgáznék. Családorvos szeretnék lenni.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  mi a garancia arra, hogy itt marad?   
 
Dr. Lente Péter pályázó:  nem pályázok máshová.  
 
Sárvári János bizottsági tag:   szakvizsga után is Debrecenben kíván-e élni, illetve 
nem költözne-e Püspökladányba?  
 
Dr. Lente Péter pályázó:  szeretnék kertes házat, nem zárkózom el a 
Püspökladányba költözéstől.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  az októberi ülésen nem volt szó arról, hogy 
a Kht hiánnyal működik?  
 
Dr. Deczky Zoltán ügyvezető igazgató:  a jövő évben az egészségügyi bevételek 
csökkenni fognak , a finanszírozás is várhatóan csökkenni fog. A bérbeadásból némi 
többlet keletkezne. Éves szinten 6 millió forintot jelentene.  
 
Márkus Gábor bizottsági tag:  ha máshová megy Püspökladányban, nem kapja meg 
az önkormányzat a bevételt.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök   a helyi vállalkozókat kell támogatni.  
Megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 6 
igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
 
 
52/2009. (XII. 16.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az új háziorvosi körzetbe 
jelentkező háziorvosokról, illetve egyéb egészségügyi tárgyú kérdésekről szóló 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatokat elfogadja.  



Az újonnan létrehozandó körzetbe jelentkező háziorvos jelölteket meghallgatta, 
mindkét orvost felkészültnek tartja és pályázatukat támogatja.  
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 
 

 
 
 
 
 
 


